
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

Zápis č. 19 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk  

konaného dne 16.02.2022 
 

Přítomni:    18     
Omluveni:   Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková, Ing. Štěpán Mitáček, Jiří Straňák 
     
Zahájení:   17:00 hodin 
Zapisovatelka:  Dana Krhovská 
Sčitatelka hlasů:   Lenka Angerová 
 

1. Zahájení 
a)  ověřovatelé zápisu:   

Ing. Křižan: „Navrhuji pana Zdeňka  Mitáčka a paní Marii Plačkovou.“ 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk určuje ověřovateli zápisu pana Zdeňka Mitáčka a 
paní Marii Plačkovou. 
PRO:   18 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2022/01 
Zastupitelstvo města Hluk určilo ověřovateli zápisu pana Zdeňka Mitáčka a 
paní Marii Plačkovou. 

 
b) schválení programu 

1. Zahájení 
a) ověřovatelé zápisu  
b) schválení programu 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 

dne 01.12.2021 
2. Žádosti o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2020 k 

příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 

3. Žádosti o finanční příspěvek dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území  

4. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru města 
a) Rozpočtové opatření č. 9/2021 
b) Rozpočtové opatření č. 10/2021 
c) Žádost o dotaci – Římskokatolická farnost Hluk 
d) Žádost o dotaci – TJ Spartak Hluk 
e) Kontrola pokladny  

5. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu města Hluk 
a) Římskokatolická farnost Hluk 
b) TJ Spartak Hluk, z.s. 

6. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
7. Diskuse 
8. Závěr 
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Program zastupitelstva města byl vyvěšen na úřední desce elektronické i 
pevné a zaslán všem zastupitelům. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje program 19. zasedání zastupitelstva 
města. 
PRO:  18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 19/2022/02 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo program 19. zasedání zastupitelstva 
města. 

 

 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného dne 01.12.2021 

Usnesení:  ZM 15/2021/05 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo budoucí směny pozemků p.č. 1845/2 a 1846/2 a 
části pozemků p.č. 1845/1, 1846/1, 3700/19, 3700/20, 1844/1 za pozemky žadatelů 
pana X.Y. a pana X.Y., které vlastní v k.ú. Hluk dle přiloženého geodetického 
situačního náčrtu a pověřilo Radu města Hluk zveřejněním záměru o směně 
pozemků. 
 
Vyjádření:  
• Úkol nadále trvá. Majitelé momentálně řeší převody pozemků v rámci rodiny, aby 

žadatel byl vlastníkem. 
 

Usnesení:  ZM 18/2021/05 
Zastupitelstvo města schválilo prodej rodinného domu č.p. 1111 v ulici Lipová, 
stojícího na pozemku p. č. 1380 o výměře 208 m² a souvisejícího pozemku p.č. 1381 
o výměře 187 m², vše k. ú. Hluk (dále jen „nemovitost“) do podílového spoluvlastnictví 
paní X.Y. a panu X.Y., za cenu 3 200 000 Kč, poplatky hradí kupující. 

 
Vyjádření:  

 S kupujícími byla podepsána smlouva, kupní cena byla uhrazena, 04.01.2022 
bylo doručeno potvrzení z Katastrálního úřadu Uherské Hradiště o zápisu nových 
vlastníků a 07.02.2022 jim byla nemovitost předána. 

 
 
Usnesení:  ZM 18/2021/06 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo prodej části pozemku p.č. 652 o výměře 132 m² 
(dle nového Geometrického plánu č. 2081-102/2021 ze dne 25.03.2021 se jedná o 
zvětšený pozemek p. č. 651 z výměry 70 m2 na novou výměru 202 m2) v ulici 
Okluková v k. ú. Hluk, panu X.Y., za cenu 632 Kč/m², poplatky hradí kupující. 
 
Vyjádření:  

 Kupní smlouva byla s panem X.Y. podepsána a podána na Katastrálním úřadu 
Uherské Hradiště. 15.02.2022 bylo doručeno oznámení o vyznačení plomby. 
Běží lhůta pro zápis do katastru nemovitostí. 

 
Ostatní usnesení Zastupitelstva města Hluk ze dne 01.12.2021, která nejsou v tomto 
materiálu uvedena, jsou splněna. 
 
 



 
 

- 3   - 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí kontrolu plnění usnesení a úkolů ze 
zasedání zastupitelstva města ze dne 01.12.2021. 
PRO:   18 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 19/2022/03 

Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení a úkolů ze 
zasedání zastupitelstva města ze dne 01.12.2021. 

 
2. Žádosti o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku 

na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území 
a) Pan X.Y. 
Jedná se o žádost ze dne 05.01.2022, kterou podal pan X.Y. na výstavbu nového 
rodinného domu v ulici Okluková 1464, na pozemku p. č. 499/2. Stavební komise se 
žádostí zabývala na zasedání 26.01.2022 a nedoporučila radě města zařazení do 
seznamu nemovitostí z důvodu nesplnění podmínek směrnice (kolaudace měla 
proběhnout do 5 let od vydání stavebního povolení, které bylo vydáno v roce 2006). 
Rada města Hluk se záležitostí zabývala na svém jednání dne 31.01.2022 a 
usnesením RM 82/2022/12 nedoporučila Zastupitelstvu města Hluk žádost pana X.Y. 
do seznamu nemovitostí zařadit.   
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk zamítá zařazení žádosti pana X.Y. na výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území na parcele č. 499/2 v ulici Okluková 1464, 
Hluk do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:   15 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   3 

Usnesení:  ZM 19/2022/04 
Zastupitelstvo města Hluk zamítlo zařazení žádosti pana X.Y. na výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území na parcele č. 499/2 v ulici Okluková 1464, 
Hluk do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 
b) Pan X.Y. a paní X.Y. 

Jedná se o žádost ze dne 05.01.2022, kterou podali pan X.Y. a paní X.Y. na výstavbu 
nového rodinného domu v ulici Zahradní, na pozemku p. č. 260/2 a 258/4. Stavební 
komise se žádostí zabývala na zasedání 26.01.2022 a doporučila radě města 
zařazení do seznamu nemovitostí. Rada města Hluk se záležitostí zabývala na svém 
jednání dne 31.01.2022 a usnesením RM 82/2022/13 doporučila Zastupitelstvu 
města Hluk žádost pana X.Y. a paní X.Y. do seznamu nemovitostí zařadit.   
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje zařazení žádosti pana X.Y. a paní X.Y. na 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území na parcele č. 260/2 a 
258/4 v ulici Zahradní, Hluk do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2020 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu 
či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:   18 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0  
Usnesení:  ZM 19/2022/05 

Zastupitelstvo města Hluk schválilo zařazení žádosti pana X.Y. a paní X.Y. na 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území na parcele č. 260/2 a 
258/4 v ulici Zahradní, Hluk do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2020 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu 
či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 
3. Žádosti o finanční příspěvek dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na 

rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území  
Ing. Křižan: „V loňském roce jsme si řekli, že budeme poskytovat finanční příspěvky 
jiným způsobem, že se budou v průběhu celého roku přijímat žádosti o finanční 
příspěvky a schválí se až na tomto zasedání, dle daňových příjmů obce. Finanční 
příspěvky se začaly vyplácet od roku 2013. Od roku 2013 do roku 2021 bylo 
vyplaceno na rekonstrukce rodinných domů 3 540 000 Kč, na demolice s výstavbou 
nových domů 4 068 000 Kč a na výstavby nových rodinných domů 420 000 Kč, 
celkem 8 028 000 Kč. Pokles daňových příjmů byl v roce 2020 a 2021, kdy poklesly 
příjmy daně z výherních automatů. 
Návrh je opět takový, že i v letošním roce budeme žádosti přes celý rok přijímat a 
v únoru 2023 se opět na zastupitelstvu schválí a vyplatí, dle daňových příjmů tohoto 
roku. Za loňský rok jsme měly žádosti o finanční příspěvky celkem ve výši 550 tis. Kč, 
v návrhu rozpočtu byla stanovena částka 2 mil. Kč.“ 
p. Julie Šuránková: „Jak zaručíme lidem, že nové zastupitelstvo jim příspěvky vyplatí? 
Co když zruší směrnici a peníze jim nevyplatí?“ 
Ing. Křižan: „To se všechno může stát, zastupitelé mají na to právo. Ve směrnici je 
přímo uvedeno, že na přidělení finančního příspěvku není právní nárok a zastupitelé 
mají právo rozhodnout.“ 
Ing. Křápek: „Když byla navržená částka na finanční příspěvky vyšší a nevyčerpalo 
se 1,5 mil Kč, přesune se v rámci rozpočtu?“ 
Ing. Křižan: „Finanční prostředky, které zůstanou, tak se změnou v rozpočtu dávají do 
rezerv. Co můžeme ještě udělat, že na zastupitelstvu v září před volbami můžeme 
odhlasovat, že na únorovém zasedání zastupitelstva se finanční příspěvky schválí.“ 
Ing. Dohnal: „V rámci předvolební agitace můžeme nabídnout i dvojnásobek.“ 
 
a) Pan X.Y. a paní X.Y. 

Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí výše jmenovaných žadatelů pana X.Y. 
a paní X.Y. byla řádně projednána na zasedání stavební komise a zastupitelstvo 
města schválilo zařazení žádosti usnesením ZM 11/2020/09. Rada města  na 
jednání dne 09.06.2021 usnesením RM 66/2021/19 doporučila zastupitelstvu 
schválit poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90 
000 Kč panu X.Y. a paní X.Y. na výstavbu nového rodinného domu č. p. 1598 v 
ulici Antonínská, Hluk, dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:  18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0  

Usnesení:  ZM 19/2022/06 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90 
000 Kč panu X.Y. a paní X.Y. na výstavbu nového rodinného domu č. p. 1598 v 
ulici Antonínská, Hluk, dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území. 
 

b) Pan X.Y. 
Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí výše jmenovaného žadatele pana 
X.Y. byla řádně projednána na zasedání stavební komise a zastupitelstvo města 
schválilo zařazení žádosti do seznamu nemovitostí usnesením ZM 7/2019/08. 
Rada města Hluk na jednání dne 01.09.2021 usnesením RM 70/2021/24 
doporučila zastupitelstvu schválit poskytnutí finančního příspěvku panu X.Y. na 
rekonstrukci rodinného domu Hlavní 24, Hluk dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku 
na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo  města  Hluk  schvaluje  poskytnutí  finančního  příspěvku  ve   výši  
140 000 Kč panu X.Y. na rekonstrukci rodinného domu č.p. 24 v ulici Hlavní, Hluk, 
dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území.  
PRO:  18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2022/07 
Zastupitelstvo  města  Hluk  schválilo  poskytnutí   finančního  příspěvku  ve   výši  
140 000 Kč panu X.Y. na rekonstrukci rodinného domu č.p. 24 v ulici Hlavní, Hluk, 
dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území.  

 
c) Pan X.Y. a paní X.Y. 

Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí výše jmenovaných žadatelů pana  
X.Y. a paní X.Y. byla řádně projednána na zasedání stavební komise a 
zastupitelstvo města schválilo zařazení žádosti do seznamu nemovitostí 
usnesením ZM 11/2020/08. Rada města Hluk na jednání dne 13.10.2021 
usnesením RM 72/2021/24 doporučila zastupitelstvu města schválit poskytnutí 
finančního příspěvku panu X.Y. a paní X.Y. na demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu Hlavní 1611, Hluk dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území usnesením. 
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo  města  Hluk  schvaluje  poskytnutí  finančního  příspěvku  ve   výši  
230 000 Kč panu X.Y. a paní X.Y. na demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu č.p. 1611 v ulici Hlavní, Hluk, dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku 
na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:  18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 19/2022/08 
Zastupitelstvo  města  Hluk  schválilo  poskytnutí  finančního   příspěvku  ve    výši  
230 000 Kč panu X.Y. a paní X.Y. na demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu č.p. 1611 v ulici Hlavní, Hluk, dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku 
na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 
d) Pan X.Y. 

Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí výše jmenovaného žadatele X.Y. byla 
řádně projednána na zasedání stavební komise a zastupitelstvo města schválilo 
zařazení žádosti do seznamu nemovitostí usnesením ZM 10/2020/09. Rada 
města Hluk na jednání dne 13.10.2021 usnesením RM 72/2021/25 doporučila 
zastupitelstvu města schválit poskytnutí finančního příspěvku panu X.Y. na 
výstavbu nového rodinného domu Zabartoníčí 1616, Hluk dle Směrnice č. 1/2020 
k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného 
domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území usnesením 
RM 72/2021/25. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90 
000 Kč panu X.Y. na výstavbu nového rodinného domu č.p. 1616 v ulici 
Zabartoničí, Hluk, dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s 
následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území. 
PRO:  18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:  0   

Usnesení:  ZM 19/2022/09 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90 
000 Kč panu X.Y. na výstavbu nového rodinného domu č.p. 1616 v ulici 
Zabartoničí, Hluk, dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s 
následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území. 

 
4. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru města 

Ing. Petr Hájek: předseda finančního výboru: 
Finanční výbor zasedal dne 07.02.2022: 
a) Rozpočtové opatření č. 9/2021 

Příjmy -  rozpočet upravený                                         85.731.200,--  

3319 Klub kultury       -    100.000,--  

3612 Bytové hospodářství                  - 2.500.000,--  

3613 Nebytové hospodářství           100.000,--               

3631 Veřejné osvětlení               5.000,--   
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4354 Chráněné bydlení      -    100.000,--   

5311 Městská policie       -      45.000,--    

5512 Požární ochrana             80.000,--  

6171 Místní správa                            6.000,-- 

1111 DPFO záv. činnost        1.920.000,-- 

1112 DPFO placená poplat.           260.000,--     

1113 DPFO vybírané srážkou          400.000,-- 

1121 DPPO          2.140.000,--  

1211 DPH          4.630.000,-- 

1511 Daň z nemovitých věcí      -      65.000,--   

1334 Odvody za odnětí      -      80.000,-- 

1340 Poplatek za odpady      -      35.000,-- 

1342 Poplatek z pobytu               9.000,-- 

1343 Poplatek za užívání veřej. prostranství    -      80.000,-- 

1361 Správní poplatky      -    127.000,-- 

1381 Daň z hazardních her           102.000,-- 

2460 Soc. fond                3.000,--  

4116 Dotace MŽP – sadové úpravy       1.874.200,--   

           

        =    94.128.400,-- 

 

 

Financování – rozpočet upravený                            12.345.600,--  

8115 Změna stavu prostředků na bank. účtech   - 7.947.000,--    

          

        =     4.398.600,-- 

         

 Výdaje – rozpočet upravený                                     98.076.800,-- 

2292 Dopravní obslužnost                  200,-- 

3639 Komunální služby           450.000,--  

        

 

                                                                                                      =   98.527.000,-- 

 

Důvodem tohoto posledního rozpočtového opatření je přiblížit se v příjmové části 
rozpočtu co nejvíce ke skutečným příjmům, především daňovým. 
Mimo daňové příjmy je největší snížení 2.500.000 Kč u bytového hospodářství, které 
se týká přesunu prodeje domu v ulici Lipové do rozpočtu v příštím roce. Za pojistné 
plnění za škodu v hasičské zbrojnici jsme obdrželi do konce roku 2021 částku 79.854 
Kč a to je rovněž předmětem úprav rozpočtu. Dotace od MŽP ve výši 1.874.200 Kč, 
kterou jsme na účet města získali dne 07.12.2021 je za „Sadové úpravy ve městě 
Hluk“. 
 
Výdajová část obsahuje pouze upřesnění zaslané částky o 200 Kč vyšší než je ve 
schváleném rozpočtu města (437.000 Kč) a to na dopravní obslužnost a navýšení 
běžných výdajů v rámci paragrafu komunálních služeb ve výši 450.000 Kč.  
 
Členové finančního výboru byli seznámeni s materiály „Rozpočtové opatření č. IX“ a 
vzali tyto materiály na vědomí. 
IX. Rozpočtové opatření roku 2021 bylo schváleno Radou města Hluk dne 
29.12.2021. 
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b) Rozpočtové opatření č. 10/2021 

 

Financování – rozpočet upravený                              4.398.600,--  

8115 Změna stavu prostředků na bankovních účtech            4.000,-- 

 

        =   4.402.600,--  

       

 Výdaje – rozpočet upravený                                       98.527.000,-- 

6310 Bankovní poplatky                            4.000,-- 

        

                                                                                                      =  98.531.000,-- 

Důvodem této mimořádné změny na výdajové straně je výrazné zvýšení úrokových 
sazeb ke konci roku. Začátkem roku se pohybovala sazba PRIBOR na úrovni 0,31. 
V měsíci říjnu, po zásahu ČNB, sazba stoupla na 0,98 %, v prosinci již na 2,92 %  a 
k datu 04.01.2022 se vyšplhala na 3,87 %.   
Tuto částku dorovnáme ve financování. 
 
Členové finančního výboru byli seznámeni s materiály „Rozpočtové opatření č. X“ a 
vzali tyto materiály na vědomí. 
X. Rozpočtové opatření roku 2021 bylo schváleno Radou města Hluk dne 
12.01.2022. 

 
c) Žádost o dotaci – Římskokatolická farnost Hluk 

Finanční výbor souhlasí s poskytnutím dotace Římskokatolické farnosti  Hluk 
v požadované výši a doporučuje zastupitelstvu ke schválení. 
 

d) Žádost o dotaci – TJ Spartak Hluk 
Finanční výbor souhlasí s poskytnutím dotace TJ Spartak Hluk v požadované výši 
a doporučuje zastupitelstvu ke schválení. 

 
e) Kontrola pokladny  

Byla provedena kontrola pokladny a členové finančního výboru konstatují, že 
fyzický stav souhlasí s účetním. Rovněž kontrola pokladních  dokladů vykazuje 
jejich vedení v intencích zákona. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí zápis ze zasedání finančního výboru 
ze dne 07.02.2022, a to: 

 kontrolu pokladní hotovosti – bez nedostatků 
 rozpočtové opatření č. IX a X/2021 – bez připomínek 
 poskytnutí dotace Římskokatolické farnosti Hluk - bez připomínek 
 poskytnutí dotace TJ Spartak Hluk – bez připomínek. 

PRO:  18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:  0   

Usnesení:  ZM 19/2022/10 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí zápis ze zasedání finančního výboru 
ze dne 07.02.2022, a to: 

 kontrolu pokladní hotovosti – bez nedostatků 
 rozpočtové opatření č. IX a X/2021 – bez připomínek 
 poskytnutí dotace Římskokatolické farnosti Hluk - bez připomínek 
 poskytnutí dotace TJ Spartak Hluk – bez připomínek. 
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5. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu města Hluk 
a) Římskokatolická farnost Hluk 

Římskokatolická farnost Hluk požádala o dotaci ve výši 300 000,00 Kč, 
v odůvodnění žádosti je uveden účel, a to energetické posouzení farních budov, 
příprava na malování a oprava střechy kostela (diagnostika statického zajištění 
klenby kostela 50 000,00 Kč, oprava krovu a střešní krytiny kostela 150 000,00 
Kč, příprava malování kostela a energetické posouzení farních budov 100 000,00 
Kč). 
V roce 2021 byla poskytnuta neinvestiční dotace ve výši 250 000,00 Kč.  
Římskokatolická farnost Hluk nemá vůči městu žádný dluh.  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko.  
p. Julie Šuránková: „Kolik celkem dělá investiční akce na kostele?“ 
Ing. Křižan: „Oprava krovu a střechy kostela  /oplechování, hřebenáče /150 tis. 
Kč, příprava malování kostela a energetické posouzení farních budov 
/energetické štítky/  100 tis. Kč, diagnostika statického zajištění klenby kostela 
50 000 Kč, celkem 300 tis. Kč.“  
p. Šuránková: „Těch 300 tis. Kč pokryje ze 100% všechny náklady?“ 
Ing. Křižan: „To nedokáži říct.“ 
p. Šuránková: „Dostává farnost nějaké dotace z Arcibiskupství olomouckého?“ 
Ing. Křižan: „Ve Farních novinách č. 2/2022 je to popsáno. Ten, kdo chodí do 
kostela, tak to ví.“ 
p. Šuránková: „Kolika procenty se podílí město na opravě?“ 
Ing. Křižan: „Celkové příjmy byly cca 2 mil. Kč, náš příspěvek loni činil cca 12%, 
zbytek jsou sbírky, dary. Pohledám Farní noviny č. 2/2022, ve kterých bude 
bilance hospodaření farnosti a rozešlu všem zastupitelům.“ 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 
města Hluk ve výši 300 000,00 Kč Římskokatolické farnosti Hluk, nám. 
Komenského 59, 687 25 Hluk. Současně Zastupitelstvo města Hluk schvaluje 
uzavření Veřejnoprávní smlouvy č. D/2/2022 s Římskokatolickou farností Hluk, 
nám. Komenského 59, 687 25 Hluk, IČ 48489000, na poskytnutí dotace 
z rozpočtu města Hluk ve výši 300 000,00 Kč na energetické posouzení farních 
budov, přípravu na malování a opravu střechy kostela (diagnostika statického 
zajištění klenby kostela 50 000,00 Kč, oprava krovu a střešní krytiny kostela 
150 000,00 Kč, příprava malování kostela a energetické posouzení farních budov 
100 000,00 Kč).  
PRO:  17    PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 
Usnesení:  ZM 19/2022/11 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 
města Hluk ve výši 300 000,00 Kč Římskokatolické farnosti Hluk, nám. 
Komenského 59, 687 25 Hluk. Současně Zastupitelstvo města Hluk schválilo 
uzavření Veřejnoprávní smlouvy č. D/2/2022 s Římskokatolickou farností Hluk, 
nám. Komenského 59, 687 25 Hluk, IČ 48489000, na poskytnutí dotace 
z rozpočtu města Hluk ve výši 300 000,00 Kč na energetické posouzení farních 
budov, přípravu na malování a opravu střechy kostela (diagnostika statického 
zajištění klenby kostela 50 000,00 Kč, oprava krovu a střešní krytiny kostela 
150 000,00 Kč, příprava malování kostela a energetické posouzení farních budov 
100 000,00 Kč).  
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b) TJ Spartak Hluk, z.s. 

TJ Spartak Hluk, z.s., požádala o dotaci ve výši 1 329 000,00 Kč. V odůvodnění 
žádosti je uveden účel, a to materiální, sportovní a zdravotní vybavení, cestovné, 
dopravu, ubytování, zajištění stravování a pitného režimu v rámci turnajů, 
mistrovských či přátelských utkání a soustředění, organizačního a technického 
zabezpečení turnajů a utkání, pronájem sportovišť, poštovné, vklady za účast na 
turnajích, startovné a kauce do soutěží (vyjma pokut), registrační, evidenční a 
licenční poplatky, odměny trenérů, náhrady rozhodčím, odměnu účetní, upgrade 
programu, věcné dary do pořádaných turnajů – pro patnáct oddílů TJ Spartak 
Hluk, z.s.  
V roce 2021 byla poskytnuta neinvestiční dotace ve výši 1 334 000,00 Kč.  
TJ Spartak Hluk, z.s. nemá vůči městu žádný dluh.  
Ing. Křižan: „To je částka poskytnutá nebo ponížená o vrácenou částku 221 tis. 
Kč?“ 
Mgr. Igor Dostal: „Jedná se o celou částku poskytnuté dotace.“ 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. 
 
Ing. Dohnal: „Chci se zeptat k aktuálnímu stavu, kolik aktivních členů představuje 
těch 15 oddílů? 
Mgr. Dostal: „Aktivních zapsaných členů v informačním systému je v TJ Spartak 
Hluk cca 750.“ 
Ing. Dohnal: „Kolik je z toho mládeže?“ 
Mgr. Dostal:  „Z toho je 350 mládeže.“ 
Ing. Dohnal: „Kolik je z toho Hlučanů?“ 
Mgr. Dostal: „Nevím přesně, cca 50-60%.“ 
Ing. Křižan: „Jak je to složité zjistit?“ 
p. Bojko: „Jde to ručně vyhledat, zpracovat.“ 
Ing. Křižan: „Prosím zaznamenat: zjistit pro zastupitele, kolik je členů, dospělých, 
mládeže a z toho Hlučanů.“ 
Ing. Dohnal: „Padlo zde slovo aktivní, platí si členské příspěvky?“ 
Mgr. Dostal: „Aktivní je ten, který má vygenerovanou platbu, členský příspěvek.“ 
p. Šuránková: „Pokud se bude dělat přehled pro zastupitele, šlo by udělat výdaje 
TJ Spartak, kolik v procentech přispívá obec, tak jako to chceme u farnosti.“ 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 
města Hluk ve výši 1 329 000,00 Kč pro TJ Spartak Hluk, z.s., Boršická 1313, 687 
25 Hluk. Současně Zastupitelstvo města Hluk schvaluje uzavření Veřejnoprávní 
smlouvy č. D/3/2022 s TJ Spartak Hluk, z.s., Boršická 1313, 687 25 Hluk, IČ 
00395455, na poskytnutí dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 1 329 000,00 Kč 
na materiální, sportovní a zdravotní vybavení, cestovné, dopravu, ubytování, 
zajištění stravování a pitného režimu v rámci turnajů, mistrovských či přátelských 
utkání a soustředění, organizačního a technického zabezpečení turnajů a utkání, 
pronájem sportovišť, poštovné, vklady za účast na turnajích, startovné a kauce do 
soutěží (vyjma pokut), registrační, evidenční a licenční poplatky, odměny trenérů, 
náhrady rozhodčím, odměnu účetní, upgrade programu, věcné dary do 
pořádaných turnajů – pro patnáct oddílů TJ Spartak Hluk, z.s. 
PRO:  16  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    2 

Usnesení:  ZM 19/2022/12 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 
města Hluk ve výši 1 329 000,00 Kč pro TJ Spartak Hluk, z.s., Boršická 1313, 687 
25 Hluk. Současně Zastupitelstvo města Hluk schválilo uzavření Veřejnoprávní 
smlouvy č. D/3/2022 s TJ Spartak Hluk, z.s., Boršická 1313, 687 25 Hluk, IČ 
00395455, na poskytnutí dotace z rozpočtu města Hluk ve výši 1 329 000,00 Kč  
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na materiální, sportovní a zdravotní vybavení, cestovné, dopravu, ubytování, 
zajištění stravování a pitného režimu v rámci turnajů, mistrovských či přátelských 
utkání a soustředění, organizačního a technického zabezpečení turnajů a utkání, 
pronájem sportovišť, poštovné, vklady za účast na turnajích, startovné a kauce do 
soutěží (vyjma pokut), registrační, evidenční a licenční poplatky, odměny trenérů, 
náhrady rozhodčím, odměnu účetní, upgrade programu, věcné dary do 
pořádaných turnajů – pro patnáct oddílů TJ Spartak Hluk, z.s. 

 
6. Informace o činnosti orgánů města a jiné 

 
 Převod pozemků p.č. 1602/5 a 1619/2 

Mgr. Botek: „Jedná se o převod pozemků na sídlišti ulice Závodní, oblast 
chodníku od hospody, cesty, komunikace a chodníky budou bezúplatně 
převedeny městu. Pan starosta již minulý týden podepsal smlouvu o bezúplatném 
převodu pozemků. Čeká se na zápis do katastru nemovitostí.“        
 

 Přehled kulturních akcí: 
Mgr. Botek: 
26.02. – městské kino – „Slovácko sa nesúdí“ – Divadelní soubor Bumbác 
27.02. – Fašank 
12.03. -  městské kino – Loutkové divadlo Emil - „Dlouhý, Široký a Bystrozraký“ 
26.03. – městské kino - promítání filmu - „Shoky a Morthy“         

 
 JRK beseda o chystaných změnách odpadového hospodářství 

Mgr. Botek: „Původně byla naplánovaná beseda na 1. února, z důvodu mé 
nemoci se musela odložit. Předběžný termín je stanoven na konec března, přesný 
termín bude po odsouhlasení s firmou JRK sdělen.“  
 

 Rekonstrukce tvrze 
Ing. Křižan: „V současné době probíhá výběrové řízení dvoukolové. Tento pátek 
do 10:00 hodin se mají podat kvalifikace. Ti co je splní, podají cenovou nabídku. 
Pokud nedojde k napadnutí výběrového řízení, cca za měsíc by mělo být 
ukončeno a po splnění zákonných lhůt může být podepsána smlouva 
s dodavatelem.“ 
 

 Rekonstrukce kanalizace a ČOV  
Ing. Křižan: „Smlouva je podepsána s firmou Sdružení Hluk – 1. firma 
Vodohospodářské stavby Javorník – CZ, s.r.o., Veselí nad Moravou a 2. firma 
Medmes Hranice. V okamžiku, kdy dostaneme rozhodnutí o výši dotace, 
začneme s pracemi. Vysoutěžená cena je 41,5 mil Kč bez DPH. Kanál a ČOV je 
v pronájmu, v rámci rozpočtu ušetříme celé DPH, což je cca 10 mil Kč. Cena 
prací včetně DPH činí 50,2 mil. Kč.“ 
Ing. Dohnal: „Mám připomínku, ušetříme sice 10 mil. Kč, ale peníze z toho 
dostává někdo jiný. Jenom, abychom si uvědomili, jak to funguje. My platíme 
něco, zhodnocujeme svůj majetek a peníze inkasuje někdo jiný.“ 
Ing. Křižan: „Je to nenávratné, mám dojem, že příjmy činí okolo 700 tis. Kč.“ 
p. Angerová: „ Příjmy činí 700 tis. Kč, 244 tis. Kč je pronájem čističky a zbytek je 
za protečený kubík odpadní vody.“ 
 

 Financování investičních akcí 
Ing. Křižan: 
„Budoucí financování investičních akcí v období 2022 – 2023 s ohledem na 
úvěrové financování: 
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1) ČOV 
∑ 42 500 000,00 Kč bez DPH 

 smlouva o dílo 41,5 mil, Kč bez DPH (DPH lze celé uplatnit) 

 ostatní náklady (stavební dozor, technický dozor …) 1 mil. Kč 

 dotace ve výši 60 % (tj. cca 25,5 mil. Kč) je jistá 

 je možnost získat dotaci až 70 % (tj. cca 29,75 mil. Kč) 

Varianty financování:  

 dotace 60 % 25,5 mil. Kč  17 mil. Kč úvěr – lze čerpat nejdříve 

dotaci, poté až úvěr 

 dotace 70 % 29,75 mil. Kč  12,25 mil. Kč úvěr – čerpání dotace, 

poté úvěr 

 město bude dále žádat Zlínský kraj o individuální dotaci – částka není 

daná, je na rozhodnutí Rady Zlínského kraje 

 
2) tvrz 
∑ 55 000 000,00 Kč vč. DPH 

 projekt rekonstrukce cca 32,8 mil. Kč vč. DPH 

o 6,3 mil. Kč vč. DPH  neuznatelné výdaje 

o 25,6 mil. Kč vč. DPH uznatelné výdaje 

 projekt zateplení cca 11 mil. Kč vč. DPH  

o 5 mil. vč. DPH uznatelné výdaje 

o 5 mil. vč. DPH neuznatelné výdaje 

 rekonstrukce kuchyně cca 3 – 5 mil. Kč vč. DPH mimo dotaci 

 autorský dozor, technický dozor… cca 1 mil. Kč  

 rezerva 10 % cca 5 mil. Kč 

Veřejná zakázka není dokončená. 
 
Financování: 

 ve schváleném rozpočtu na rok 2022 je vyčleněno 25 mil. Kč 

 úvěr cca 30 mil. Kč  

 dotace na zateplení 5 mil. Kč – čerpána až v roce 2023 

 následně přijatá dotace až cca 19 mil. Kč pokryje splacení úvěru – 

rozhodnutí bude v dubnu až květnu 2022 – finanční prostředky k dispozici 

koncem roku 2022 

 po přijetí obou dotací by zbýval úvěr ve výši cca 5 mil. Kč  

 město bude dále žádat Zlínský kraj o individuální dotaci – částka není 

daná, je na rozhodnutí Rady Zlínského kraje – zlepšila by finanční bilanci 

akce 

CELKOVÉ ÚVĚROVÉ POTŘEBY:  
ČOV     17 mil. Kč, resp.  12,25 mil. Kč 
tvrz  vč. kuchyně   30 mil. Kč 
∑      47 mil. Kč, resp. 42,25 mil. Kč 
Po přijetí dotací na tvrz       - 25 mil. Kč 
Úvěrové potřeby ve výši   22 mil. Kč, resp. 17,25 mil. Kč, z toho: 

 tvrz    5 mil. Kč 

 ČOV   17 mil. Kč, resp. 12,25 mil. Kč 
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Přehled aktuálně splácených úvěrů: 

 

 Přijatá částka 

 

Způsob splácení Poslední splátka 

Úvěr Česká spořitelna  I.: 

ZTV Pod Sádkama I. et., 

ZTV nad Kaštancem, 

Optimalizace provozu 

kotelny MŠ – změněno bez 

účelu 

17 000 000,00 měsíčně 

283 334,00 

do 31.12.2023 

aktuálně zbývá 

6 516 682,00 Kč  

Úvěr Česká spořitelna II.: 

ZŠ nádstavba (17 mil.), 

revitalizace sportovišť, 

ZTV Nad Kaštancem 

27 000 000,00 měsíčně 

225 000,00 

do 30.09.2022 

aktuálně zbývá 

1 800 000,00 Kč 

 
 
Ing. Dohnal: „Vzhledem k astronomickému zvyšování cen materiálů a stavebních 
prací, neuvažovala rada o odstoupení od rekonstrukce tvrze? Zadlužujeme tímto 
příští zastupitelstvo. Jakmile dokončíme výběrové řízení, tak je to problém. 
Myslím si, že je pořád ještě čas se nad tím zamyslet. Zda to, co tam chceme za 
55 mil. Kč udělat, je zapotřebí. Jestli neudělat jen to potřebné a nutné a vše to 
přehodnotit.“ 
Ing. Křižan: „ČOV a kanalizace v jednom projektu byla těsně před výběrovým 
řízením aktualizovaná dle cen v 9-10/2021.  Vysoutěžila se cena o cca  1,5 mil. 
Kč vyšší.  Rozpočet tvrze byl úplně upřesněn těsně před tímto zadávacím 
řízením. Jestli budeme soutěžit, nevěřím, že se ceny stavebních materiálů během 
soutěže zvednou natolik, že bychom překročili rozpočet. Pokud získáme dotace, 
tak si nemyslím, že by to bylo zásadní zadlužování.  Jeden úvěr doplatíme do 
30.09.2022 a druhý do konce roku 2023. Aktuálně máme úvěr 8 mil. Kč. Když 
jsme nastoupili jako zastupitelé v roce 2018, minulé zastupitelstvo nám nechalo 
dluh 20 mil. Kč (úvěr k 02/2019 byl 44 mil. Kč – upřesněno v den ověřování tohoto 
zápisu). Pokud my necháme dalšímu zastupitelstvu dluh ve výši 22 mil. Kč nebo 
17 mil. Kč, nepřipadá mně to jako špatný hospodář vůči budoucímu 
zastupitelstvu.“ 
Ing. Dohnal: „Vzpomenu tady případ Sokolovny, kolik nás stály vícepráce. 
Nebavím se o rozdílu současných cen nebo vysoutěžených cen. Bavím se o tom,  
že až bude rozestavěné, co může přijít. Je otázka, pokud někdo vyhraje výběrové 
řízení, jestli to dostaví za vysoutěženou cenu. Problémy pak padnou na budoucí 
zastupitelstvo.   V současné době se mně zdá riziko do takové investiční akce jít.“ 
Ing. Křižan: „Aktuální stav na účtech je 38,835 mil. Kč, aktuální inflace je 10%. 
Pokud necháme 38 mil. Kč celý rok na účtu, na konci roku proděláme 4 mil. Kč. 
Když si půjčíme 20 mil. Kč a bude inflace 10%, tak vyděláme.“ 
Ing. Dohnal: „Bavíme se o tom, zda dát peníze na tvrz nebo dát na další věcí, 
které jsou v Hluku potřeba.“ 
p. Říhová: „Já mám opačný názor. Nerada bych, aby tvrz dopadla jako statek. 
Myslím si, že určitě do tvrze investovat, protože je to nejzajímavější stavba co 
v Hluku máme.“ 
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Ing. Křižan: „Je pravda, že při podpisu smlouvy s dodavatelem prací nebudeme 
ještě vědět, zda bude dotace z Ministerstva pro místní rozvoj.“ 
Ing. Dohnal: „Nepochybuji o tom, že pokud rozestavíme, že se nedostaví. Musíme 
si uvědomit, že to může být více peněz a nebudou peníze na jiné potřebnější věci. 
Stojí za to, se znovu se nad tímto zamyslet.“ 
p. Šuránková: „Naprosto souhlasím s Pavlem Dohnalem, protože v současné 
hospodářské, ekonomické situaci je to sebevražda se pustit do takové nákladné 
stavby. Stavební materiál jde nahoru, zdražily hypotéky. 

 
 Energie pro město Hluk a PO 

Ing. Křižan: „Postihla nás energetická krize, máme výhodu, že v rozpočtu je 
rezerva 5 mil. Kč. Plyn a elektřinu, kterou máme aktuálně uzavřenou pro letošní 
rok,  budeme zásadně čerpat z této rezervy. Na příští zasedání zastupitelstva 
bych chtěl připravit přehled, kolik udělá přesně navýšení v rozpočtu.“ 
 

 Termíny jednání zastupitelstva:  

 20. dubna 

 22. června 

 14. září 
 

 Nezaměstnanost k 31.01.2022 
 

Obec, okres, kraj Počet uchazečů Nezaměstnanost v % 

Hluk         70 2,31 

ORP Uh. Hradiště    1 900 3,03 

ORP Uherský Brod       885 2,31 

okres Uh. Hradiště    2 813 2,82 

Zlínský kraj   11 480 2,86 

ČR 267 076  3,61 

 
 Daňové příjmy 

 

skutečnost 1/2021 skutečnost 1/2022 srovnání skutečnosti roku 
2022 s rokem 2021 

3 939 901,69 Kč 4 113 524, 86 Kč 

 

+ 173 623,17 Kč 

 
 Stavy účtů k 31.01.2022 

Běžné účty k 31.01.2022 
Komerční banka       37 789 791,85 Kč 
Česká spořitelna                                 422 239,00 Kč 
Česká spořitelna inkaso       902,25 Kč 
ČNB                                   622 449,44 Kč 
ČNB bezbar. chodníky          381,60 Kč  
CELKEM          38 835 764,14 Kč 
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Úvěrové účty k 31.01.2022 
Úvěr č. 1 u České spořitelny      6 516 642,00 Kč 
Úvěr č. 2 u České spořitelny      1 789 321,50 Kč 
CELKEM        8 305 963,50 Kč 

 
         

Ing. Dohnal: „Obrací se na mne sousedé, že chodí pracovníci firmy Perfect a chtějí po 
lidech podepsat vyjádření revizní zprávy o problémech. Lidé se diví, proč to mají 
podepisovat, je to přece záležitost E.ON, firmy Perfect a revizního technika. 
Ing. Křižan: „Můžeme se zeptat pana Hřiba z firmy Perfect.“ 
p. Šuránková: „Mám to doma také, je to o zaplombování skříňky.“ 
Ing. Dohnal: „Ale ve čtyřech bodech jsou nedostatky.“ 
Ing. Křižan: „Naskenuj mně to a pošli. My zjistíme, o co se jedná.“ 
 
Ing. Křižan: „Z minulého zasedání zastupitelstva vzešel dotaz, kolik stálo přemístění 
městské policie z budovy městského úřadu do budovy staré školy.  
Městská policie byla zřízena v roce 1991, stěhování proběhlo třikrát za její existence. 
Od roku 1991 až do srpna 2005 byla na adrese Sokolská 1100 v budově bývalého 
komunálu. Od srpna 2005 až do listopadu 2020 v budově městského úřadu a od 
prosince 2020 sedí na staré škole v bývalé Komerční bance. Přemístění nás stálo 23 
tis. Kč, v této částce je zahrnuta deska stolu, sádrokartonová příčka, dveře, žaluzie, 
polepy a cedule. Veškerý nábytek, klimatizaci, topení nám nechala banka bezúplatně. 
 
Rozpočet městské policie - rok 2020: 
Příjmy celkem  84 500,00 Kč 
Z pokut cca   84 000,00 Kč 
 
Výdaje celkem    1 616 487,00 Kč 
Z toho platy a odvody   1 485 399,00 Kč 
 
Rozpočet městské policie - rok 2021: 
Příjmy celkem                   157 750,00 Kč 
Z pokut cca                       110 000,00 Kč 
Příjmy z pronájmu radaru    47 750,00 Kč 
 
Výdaje celkem      1 680 000,00 Kč 
Z toho platy a odvody     1 542 000,00 Kč 
Z toho materiál, opravy        23 000,00 Kč 
 
Toto je odpověď na dotaz z minulého zasedání zastupitelstva, kdy jsem nemohl 
přesné částky odpovědět.“ 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 
PRO:   17  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 19/2022/13 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 
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7. Diskuse 

p. Šuránková: „Mám dotazy ke třídění odpadů. Do pytlů na papír se mohou dávat 
roztrhané kartony nebo tam vůbec nesmí? Zda se bude do tohoto množství 
započítávat sběr ve škole, protože my dáváme i 50 kg papíru dětem do školy.“ 
Mgr. Botek: „To, co patří do modrého pytle na papír jsem ti posílal na Whats App. 
Přepošlu ti to ještě jednou, nachystám i pro zastupitele.“ 
Ing. Dohnal: „To by mohlo být na webových stránkách.“ 
Mgr. Botek: „Mě se ptala paní Šuránková osobně, posílal jsem to přímo jí.“ 
p. Šuránková: „Někde jsem četla, že do plastů mimo tetrapaků může jít i alobal, 
hliníkové věci?“ 
Mgr. Botek: „Přesně neumím vyjmenovat, ale opakuji, že ti přepošlu výčet věcí, které 
tam patří.“ 
p. Šuránková: „Dejte to na stránky, aby to všichni lidé věděli. A na sběr papíru se mají 
dávat také štítky nebo nedávat?“ 
Mgr. Botek: „Sběr papíru ve škole je v jednání, zjistím co nejrychleji a dám to vědět.  
Myslím si, že se evidovat nebude, je to školní záležitost.“ 
Ing. Křižan: „Když se dělá celá evidence za město Hluk, tak tam není zahrnuto třídění 
školního sběru, což může ovlivnit třídění ve městě. To, že tam nebyl školní sběr 
uveden, byla otázka legislativy. Od 1. ledna 2022 s novým zákonem je možné školní 
sběr papíru zařadit do separovaných částek. Pokud nám škola údaje předá, zlepší se 
procentuální bilance třídění v Hluku.“ 
p. Bojko: „Na webových stránkách je uvedeno, že plasty (žluté pytle) mohou být 
používány také na sběr polystyrénu a obalů tetrapak a dále jsou uvedeny termíny 
svozu žlutých pytlů a u modrých pytlů jsou uvedeny pouze termíny svozu.“ 
Ing. Křižan: „Upřesníme identifikaci, co všechno může jít do modrého a žlutého pytle 
a dáme na webové stránky.“ 
p. Šuránková: „Vyvezla jsem žluté pytle s plastem se štítky na sběrný dvůr a dostala 
jsem vynadáno, proč to tam vezu. Ať si je vezmu zpět domů a dám před dům, že by 
údajně město platilo dvakrát.“ 
Mgr. Botek: „Na sběrný dvůr se vyváží velkoobjemový plast, žluté pytle mají být před 
rodinným domem, aby je svezla svozová firma Rumpold. To je ten rozdíl.“ 
p. Šuránková: „Informovali jste občany, že nemohou vyvážet žluté pytle na sběrný 
dvůr?“ 
Mgr. Botek: „A od kdy se vyvážely žluté pytle na sběrný dvůr? Žluté pytle jsou od 
toho, aby se nechávaly před domem. Opakuji, že na sběrný dvůr se odváží 
velkoobjemový plast, který se nevleze do pytlů.“ 
p. Šuránková: „Tak to napište na webové stránky a informujte lidi.“ 
Ing. Křižan: „Prověříme, zda je na webových stránkách města v odpadovém 
hospodářství uvedeno to, že se žluté pytle nemají vyvážet na sběrný dvůr, ale mají se 
dávat před dům při svozu.“ 
p. Plačková: „Chtěla jsem se zeptat, zda  do rekonstrukce tvrze  mluví i památkáři?“ 
Ing. Křižan: „Ano, památkáři se do celé rekonstrukce tvrze vměšovali. Veškeré 
stavební prvky jsou odsouhlaseny památkáři. Byl bych rád, kdyby památkáři povolili i 
další  věci, se kterými aktuálně nesouhlasí.  Jedná se o zastřešení po vzoru Světlov, 
aby se využilo nádvoří a prodloužila se sezóna a tím se zlepší tepelná bilance budov. 
Dále udělat průraz ze schodiště do obřadní síně, protože pokud se zrekonstruuje tvrz 
a přemístíme knihovnu do Obecní restaurace, uvolní se nám prostory, které můžeme 
komerčně využívat.“ 
p. Plačková: „ V jaké fázi je příprava Dolňáckých slavností a zda se počítá s 
představením krále?“ 
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Mgr. Botek: „Krojový ples s představením krále už byl. Přípravy slavností jsou v běhu, 
ladí se program, stánky, webové stránky. V současné době řešíme pouť na Svatý 
Antonínek, protože v letošním roce  se sejdeme i s Kunovicemi a Vlčnovem.“ 
p. Říhová: „Král je stejný, představený už byl.“ 
Mgr. Hrdinová:  „Na květen připravujeme „Slavíčka“, kde budou pozvané dětské 
soubory i z okolních obcí, tak by v rámci tohoto programu mohlo být nějaké 
představení.“ 
Mgr. Botek: „Můžeme se o tom ještě pobavit a v nějaké jiné formě než je krojový ples 
může proběhnout.“ 
p. X.Y.: „Minule jsem se ptal na to, jak je zvýhodněný ten, kdo poctivě třídí odpad. 
Kdo vymyslel ty štítky? To, že policie je tady zbytečná není názor můj, ale je to 
odpověď lidí v Hluku, že policie je k ničemu. Když uděláte průzkum, tak zjistíte, že 
policie je tady zbytečná.“ 
Ing. Křižan: „Říkáte, že policie není Váš názor, ale většiny Hlučanů. Já jsem Vám již 
odpověděl k policii to, co jste požadoval na minulém zasedání zastupitelstva. Kolik 
nás stojí policie, kolik stálo jejich přestěhování. Máme před volbami, může si dát 
nějaká strana do volebního programu zrušení městské policie a možná vyhraje i 
volby.“ 
Mgr. Botek: „Tu blbost se štítky jsem vymyslel já. Abychom mohli někoho 
zvýhodňovat,  musíme vědět, kdo jak třídí opad, aby se mohla nastavit motivace.“ 
p. X.Y.: „Jak budete řešit lidi, kteří nekupují láhve plastové, aby platili méně nebo více 
za odpady?“ 
Mgr. Botek: „To už jsem vysvětloval minule na zastupitelstvu a to jste tam přece byl.“ 
p. X.Y.: „Těmito kódy nedonutíte přece lidi, aby do popelnice nedávali sklo, kovy nebo 
plast.“ 
Mgr. Botek: „To je Váš názor, proto bude svolána s firmou JRK schůzka, aby všem 
přesně vysvětlila co je možné a co není.“ 
p. X.Y.: „Město Břeclav tyto kódy zrušila, protože se neosvědčily. To samé i 
v Šumperku. Proč se nezeptáte v okolních obcích?“ 
Mgr. Botek: „Právě, že jsme se ptali a v dalších obcích kódy zavedli, protože je to 
rozumné.“ 
p. X.Y.: „Nebylo by lépe tvrz rekonstruovat po částech, jak říkal pan Dohnal. Jeden 
rok udělat něco a další rok další věc. Když se to rozdělá všechno, aby to nedopadlo 
jako se statkem, 30 let.“ 
Ing. Křižan: „Určitě jste praktický člověk, prošel jste hodně staveb, sám jste určitě 
stavěl dům. Jak bych mohl vyměnit litinové odpady, které vedou z horních WC dolů 
do kavárny, na nádvoří do kanálu, který vede pod knihovnou ven. Litina je sesypaná, 
způsobuje ucpávání. Jak máme udělat generálku WC, aniž bychom nezasáhli do 
kavárny. Jak máme udělat rekonstrukci kanálu, když nemáme šahat do nádvoří? 
Můžete mně to vysvětlit?“ 
p. X.Y.: „Od toho jsou snad stavaři.“ 
Ing. Křižan: „Kdyby to stavaři dokázali, tak to naplánují. Tři roky trvala příprava 
projektová.“ 
Ing. Křižan: „Pokud se na tvrzi bude dělat vzduchotechnika, schodiště a výtah, jak to 
mám udělat, aby fungovaly sály? Spousta lidí si přála, aby tam byl výtah. Nedokáži 
udělat výtah vevnitř, aniž bych neomezil chod tvrze. Šlo by to a byl i návrh, že výtah 
bude mimo vestavěnou část, bude prosklený a nebyl by omezen chod tvrze. Bohužel, 
památkáři nepřistoupili k variantě externího výtahu na nádvoří, proto se musel 
zabudovat do schodišťové části a pokud chceme tvrz využít i s půdou, tak nezbývá 
nic jiného, než udělat výtah do půdy. Není to jednoduché.“ 
p. X.Y.: „Kontejnery na obnošené věci, lidé hází oděvy ven, prší na ně a jsou 
znehodnocené. Je potřeba to odvážet. Bylo by dobré, aby se tím někdo zabýval.“ 
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Mgr. Botek: „Kontejnery sledujeme a jakmile jsou přeplněné objednáváme firmy na 
odvoz tohoto textilu, bohužel díky covidu firmy nepracují tak, jak je zvykem.“ 
Ing. Křižan: „Naše rodina to dělá tak, že když tam jedeme něco vyvézt a vidíme, že je 
kontejner plný, odvezeme věci zpět domů a až se uvolní, odvezeme zpět. Je to jen o 
chování lidí.  Ve dnech 15. – 18. března proběhne sběr šatstva Diakonie ve 
spolupráci s městem a sociální komisí.“ 
Pan X.Y.: „Jaký je předpoklad budování Lidlu v Hluku?“ 
Ing. Křižan: „Lidl, který chtěl stavět supermarket v ulici Hradišťská, nezískal všechny 
pozemky a ukončil činnost v září loňského roku. Lidl, ani jiný supermarket v tom 
areálu nebude. Zda bude na jiném katastru, nevíme.“  

 
 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí diskusi zastupitelů a občanů. 
PRO:   18 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2022/14 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí diskusi zastupitelů a občanů. 

 

8. Závěr 

 
Zasedání bylo ukončeno v 19:15 hodin 
 
Zápis byl vyhotoven dne 24.02.2022 
 
Zapsala: Dana Krhovská 

 
 

 
Zápis ověřil:  

 
 

p. Zdeněk Mitáček: dne 25.02.2022 
 
 

p. Marie Plačková: dne 24.02.2022 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Ing. Martin Křižan, v. r. 
   starosta 

 


